
 

 
 

 

 
 
 

Datum : Dinsdag 1 oktober 2024 
Aanwezig : Wethouder van Zwanenburg, Erwin Iping (communicatieadviseur), Ronald 

Ringenoldus (projectleider), Karen Rolsma (projectmedewerker), Marit Teusink 
(locatiemanager COA), Jennifer Cildavil (COA), Tariq Al Faghri (COA), 
afvaardiging van aanwonenden  

Aanleiding : Evaluatiebijeenkomst met aanwonenden, het COA en de gemeente 

  
 

 
 
 

1. Opening en mededelingen 
De omwonenden kregen voorheen een uitnodiging voor de maandelijkse 
evaluatiebijeenkomst. Vanwege de geringe respons staat deze uitnodiging nu op 
de website van de gemeente. Belangstellenden kunnen zich aanmelden bij COA 
voor een volgende bijeenkomst. 1x per jaar gaat er nog wel een mailing uit naar 
alle omwonenden. 
 

 Ervaringen van omwonenden 
Nieuws vanuit COA: de punten van vorige keer zijn meegenomen. Beveiligers 
zijn ingelicht. Er is folie op de ramen aangebracht. 
 
COA heeft een succesvolle open dag gehad. Ongeveer 70 mensen hebben de 
locatie bezocht. De bezoekers waren geïnteresseerd en stelden veel vragen. De 
medewerkers hebben veel positieve reacties ontvangen. 

 
2. Nieuws vanuit de gemeente 

Er is overleg met gemeente Berkelland geweest. Vanuit jeugddomein komt er 

meer toezicht op de jongeren, met name bij The Gap. Er zitten ook lokale 

jongeren bij die overlast veroorzaken. Politie en handhaving houden meer 

toezicht. 

 

Beide gemeenten onderzoeken de mogelijkheden. We komen hier in een later 

stadium op terug. 

Er is nog geen vervanger voor de projectleider, wordt nog naar gezocht. 
 

3. Klachten, meldingen en incidenten 
De aanwezige buren merken nog niet voldoende verbetering sinds de afgelopen 

bijeenkomst op 4 september. De jongens hangen nog steeds op de stoep en 

roken daar.  

 

COA is strikter. Elke avond komt er een collega uit Rekken om 21.00 uur, om 

inzicht te krijgen. Ook komt er iemand uit Rekken als een medewerker van de 

Molenstraat belt. De jongens vertrekken dan meestal meteen. 

 

Voor omwonenden is het niet prettig om langs zo’n groep jongens in het donker 

te moeten lopen. Gemeente gaat onderzoeken of er meer verlichting mogelijk is. 

 



 

 
 

 

Het is denkbaar dat de jongeren vanwege WiFi-toegang tot het COA-netwerk in 

de omgeving verblijven. COA gaat onderzoeken of WIFI signaal beperkt kan 

worden tot gebouw. 

 

Aan de overlast bij The Gap wordt gewerkt. Ook hier zou betere verlichting 

moeten komen, of elke avond toezicht. Jeugd- en Jongerenwerk moet hierin 

betrokken worden. 

 

Jongens uit Rekken fietsen vaak zonder licht. COA koppelt dit terug naar Rekken. 

Gemeente neemt dit ook mee naar overleg met Berkelland. 

Politie parkeert regelmatig voor de deur, ook wanneer ze niet voor een oproep 
naar COA komen, maar voor iets anders. Dit helpt niet voor een positief beeld in 
de buurt. De politie is gevraagd om gewoon van parkeerplaatsen gebruik te 
maken. COA heeft hierover contact gezocht met de politie. De gemeente zal dit 
ook in het overleg met politie bespreken. 
 

4. Volgend overleg 
Het overleg zal nog 1x in de 2 maanden plaatsvinden. We spreken 26 november 

af voor de volgende bijeenkomst. 

 
 


